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Trongårdsklubben - klubben for seniorer 
 
Referat fra rådsmøde 6. januar 2025 kl. 10 på Vejby skole 
Tilstede: Finn Andersen, John Gredal, Ingelise Hansen, Jørn Ole Jensen, Hans Jørgensen, Io Kofod, 
Margit Petersen, Susanne Reesing, Werner Tønnesen og Inger Juel-Jacobsen (referent).  
 
Punkt 1. Godkendelse og underskrivning af referat fra møde den 2. december 
Referat blev godkendt og underskrevet. 
 
Punkt 2. Nyt fra formanden 
John meddelte, at Trongårdsklubben har fået lov til at bruge Skolens postadresse:  
Femgårdsvej 6, 3210 Vejby. 
Svend Eriks forslag til Vedtægtsændringer blev debatteret. Der er fundet løsning på Trongårdsklubbens 
adresse (§ 1), og der er allerede nu i vedtægterne (§8) mulighed at søge økonomisk støtte fra 
velgørende organisationer, fonde og legater. 
Til forslag 3 var der næsten enstemmighed i rådet/bestyrelsen til at sige nej tak til at lægge 
Trongårdsklubben sammen med Danske Seniorer.  
Svend Erik kan til generalforsamlingen 16. april sende forslaget som ”indkomne forslag”.  
John meddeler Svend Erik rådets beslutning. 
 
Der er nu 104 medlemmer i Trongårdsklubben - klubben for seniorer. 
Under aktiviteter på hjemmesiden skal Turneringsbridge fjernes og under ”Bliv medlem” skal 
opdateres til 2025.  
 
Punkt 3. Møde 2. december ang. Socialkompas - Finn 
Socialkompas er en hjemmeside som dækker hele landet, og som 40 kommuner p.t. er tilmeldt. Den 
fungerer som en opslagstavle/reklamesøjle, hvor foreninger i kommunen gratis kan reklamere for sin 
eksistens og gøre opmærksom på de aktiviteter, som klubben tilbyder. 
Hvis man f.eks. lokker ind på www.gribskov.socialkompas.dk vil Trongårdsklubbens hjemmeside 
komme frem  
Gribskov Kommune er klar med Socialkompas og i foråret vil det blive gjort mere synligt med 
reklamer mv. Det vil være en fordel, hvis der kan lægges nogle billeder ind på vores hjemmeside. 
Projektlederen Lisa vil gerne i forbindelse med et foredrag i Trongårdsklubben komme og orientere ca. 
10 minutter om projektet. 
 
Punkt 4. Økonomi 
Io udleverede en fin oversigt med afsluttet regnskab for hele året samt Cash flow. 
Pengene fra Det grønne hus gør, at der er overskud, og at der kan arrangeres en bustur i foråret. 
 
Punkt 5. Evaluering af julefrokost 4. december 
Der var 51 deltagere, og alle der mødte op havde betalt. Det blev besluttet, at der heller ikke næste år 
behøver at sidde ”kontrollører” ved indgangen. Maden var god og hjælpen i køkkenet var fin 
Alle bidrog til en god fest mens sang og musik og historielæsning understøttede julestemningen.  
Næste år planlægges der med mere snaps (3 flasker), småkager og salat.  

http://www.gribskov.socialkompas.dk/
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Det blev foreslået, at der skulle være mulighed for at bestille vegetarmad både ved Fællesspisning, 
julefrokost og Generalforsamling. Det kræver, at der ved tilmeldingen skal gøres opmærksom på, at 
man ønsker Vegetarmad og endvidere, at det er teknisk er muligt for medlemmet at afkrydse/gøre 
opmærksom på ønsket. 
John undersøger, hvordan det kan stilles op.  
 
Punkt 6. Fællesspisning 16. januar. Hvem kommer? 
Der er p.t. 16 tilmeldte. Werner sender reminder ud den 8. januar. 
Werner lukker op. Ingelise, Hans, Io, Susanne og Inger kommer kl. 12. 
Finn laver kaffe. John køber vin. Inger sørger for blomster, servietter, kaffebønner og mælk. 
 
Punkt 7: Evt. 
Werner foreslår at arrangere bustur den 21. maj.  
 
 
 
 
Næste møde 3. februar 2025 kl. 10 på Vejby skole. 


